
Abstract 

The discourse of women differs from that of men in both style and content, reflecting the distinct experiences and perspectives of cach. This difference contributed to the emergence of feminist literature, which focused on portraying women's reality, cxpressing their suffering and daily concerns, asserting their identity, and defending their rightsall in an effort to dismantle the stereotypes that perpetuated their marginalization and relegated them to an inferior status within the social and cultural structure for decades 
With the growing presence of female writers in the literary scene, women's literature gradually established itself as an independent literary genre, characterized by its unique identity and aesthetics. This movement drew the attention of critics and rescarchers, who sought to study this body of literature and uncover its artistic and intellectual features Among these critics is Mohamed Mutasim, who offered a distinctive approach to the study of feminist narrative texts. Through his works, he endeavored to explore the issues raised by these texts, their meanings, methods, and the narrative techniques employed by female writers in constructing their works. 

Based on this, the present studytitled "The Critical Experience of Mohamed Mutasim: A Study of Feminist Narrative Criticism'aims to examine feminist narrative through the lens of Mohamed Mutasim's critical experience. It focuses on analyzing his contributions to this field, especially considering his broad critical project that addressed various issues through study and analysis. The study highlights his approaches to feminist narrative, reflecting his career and critical engagement with this field. Keywords: Critical Experience, Criticism, Feminist Narrative, Mohamed Mutassim 
Résumé 

Le discours de la femme se distingue du discours de l'homme en termes de style et de contenu, en raison des différentes expériences et visions que chacun reflète, Cette distinction a contribué a l'émergence de la littérature féministe, qui était occupée à incarner la réalité des femmes, à exprimer leur souffrance et ses préoccupations quotidiennes, à se souligner et à défendre leurs droits, dans le but de démonter le stéréotype qui a établi leur marginalisation et placé à un niveau mondain au sein de la structure sociale et culturelle au cours des décennies. Avec la présence croissante des écrivaines sur la scène littéraire, la littérature féminine S'est progressivement imposée comme un genre à part entière, jouissant d'une spécificité et d'une esthétique distinctives. Ce mouvement a suscité l'intérêt des critiques et des chercheurs, qui ont cherché à étudier cette littérature et à révéler ses traits et ses caractéristiques artistiques et intellectuelles. Parmi ces critiques figure le critique Mohamed Mutassimn, qui a présenté une expérience unique dans l'étude des textes narratifs feministes, et à travers son travail, il a cherché à révéler les enjeux de ces fextes et leurs implications, leurs méthodes et les techniques adoptées par les femmes rédactrices dans la construction de leurs textes narratifs 

CMoamnd Mutasim: la critique du récit féministe» pour aborder la question de la narration féministe yar l'expériencekrique de Mhampad Mutasim. Elle s'attache à observer ses réalisations liées à cette orientation, étant dohé qu'il,pgSde n lafge projet critique, dàns lequel il a traité divers problèmes d'étude et d'analyse. L'étude met en évidence ss approd¿s siygulieres des efjex Au fédit féministes, comme l'incarnation de sa carrière et son expérience critique dans ce donaiee 

Cette étude vise à :skexpérience gltigue de 

Mots-clésABAHeiaa hitku ie Nration fisainjteamed Moatassim. 
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